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Przed chrześcijaństwem ograniczającym się do rytuałów,  Kościołem jedynie do
aktywności duchowieństwa przestrzegł dziś papież.

  

Nam świeckim (lepiej nam wszystkim ochrzczonym) Ojciec Święty Franciszek nie odpuszcza,
ale wzywa do ewangelizacji.
"Myślę, o nas, ochrzczonych: czy mamy tę moc i myślę: czy my w to wierzymy? Że wystarcza
chrzest, że nie trzeba więcej, by ewangelizować?"

  

Więcej w PRZECZYTANO w sieci
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